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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            

 
Datum: 18. aprila 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 17. aprila 2019, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Tanja Cesar (odšla ob 17.36 uri), Simon 
Erjavec, Andrej Jevnikar, mag. Gregor Kaplan, Franci Kepa, dr. Jože 
Korbar, Leon Lobe, Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek, Blaž 
Ovnik, Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Miha Sever, Špela Smuk, Branko 
Veselič, Nino Zajc in Silvo Zupančič (prišel ob 16.05 uri)  

  

Odsotni člani:  Matija Hočevar 
  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janko Zakrajšek, vodja odd. za 

okolje, prostor in infrastrukturo, mag. Irena Starič, vodja referata za 
proračun in finance, Vanda Zadnik, pravnica, Andreja Perc, referent 

• Štefanija Gliha, predsednica KS Veliki Gaber 
• Damjan Golob, predsednik KS Sela pri Šumberku 
• Rok Nose, Dolenjski list (odšel ob 17.08 uri)  
• Matej R. Škof, snemalec Vašega kanala in novinarka 

 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel z 5. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je bilo 
na seji prisotnih 19 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma predlagal dopolnitev dnevnega reda s točko: Predlog Zaključnega računa 

proračuna Občine Trebnje za leto 2018, točka pa se uvrsti na 3. točko, ostale točke pa se 
ustrezno preštevilčijo. Gradivo je bilo članom Občinskega sveta posredovano po elektronski 
pošti, obravnaval pa ga je tudi Odbor za proračun in finance.  
 
Župan je v nadaljevanju člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji dopolnjeni  
DNEVNI RED:  
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1. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 

dne 27. 3. 2019  

2. Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2019 – 1. obravnava in Predlog 

Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2020 – 1. obravnava  

3. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2018 

4. Premoženjsko pravna zadeva: 

a) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu 

razpolaganja za parcelo 815/45 k.o. Trebnje 

5. Predlog Investicijskega programa (IP) »Industrijska cona Trebnje – II. faza«  – 

novelacija  
6. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
7. Vprašanja in pobude članov sveta. 
 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 

27. 3. 2019  

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 27. 3. 2019. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 

Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 27. 3. 2019 se sprejme 

in potrdi.  

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2019 – 1. obravnava in Predlog 

Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2020 – 1. obravnava  

 
Podrobno obrazložitev predloga Odloka o proračunu Občine Trebnje za leti 2019 in 2020 je 
podal direktor občinske uprave, g. Pirc in povedal, da se v letu 2019 načrtuje okoli 14 milijonov 
evrov prihodkov in okoli 16,7 milijona evrov odhodkov, od tega se dobrih 7 milijonov evrov 
namenja za investicije. Naslednje leto pa se predvideva 15 milijonov evrov prihodkov, odhodki 
pa naj bi ostali na letošnji ravni. 
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Navedel je tudi glavne naložbe v naslednjih dveh letih. To so gradnja vrtca v Šentlovrencu, 
dograditev osnovne šole v Dolenji Nemški vasi, nadaljnje urejanje industrijske cone v 
Trebnjem, začetek gradnje kanalizacije v Trebnjem, dokončanje športnega parka, postavitev 
Forma vive, v proračunu je predviden denar tudi za izgradnjo dvigala na Centru za 
izobraževanje in kulturo Trebnje, za obnovo ceste Trebnje-Odrga-Repče in za odsek ceste 
Trebnje-Grmada, za nadgradnjo čistilne naprave, aktivnosti povezane z izgradnjo kulturnega 
centra v Trebnjem in drugo. 
 
V razpravi je ga. Smuk izpostavila, da je predlog proračuna pripravljen zelo pozno, o vsebini 
ni razpravljala, temveč je dejala, da bi bilo dobro, da bi bili odbori pred odločanjem seznanjeni 
s pobudami, podanimi v času javne razgrnitve. To spremembo je predlagala, da se zapiše v 
Poslovnik Občinskega sveta.  
Župan je odgovoril, da se je občinska uprava ukvarjala z pomanjkanjem kadra, predvsem na 
področju financ, zato je proračun v obravnavo prišel tako pozno, v tem času je bilo potrebno 
narediti še veliko sprotnih poročil in statistike ter ostalega dela.  
 
G. Kepa se je strinjal, da je predlog proračuna pripravljen pozno, poudaril je, da njihova 
svetniška skupina predloga v drugem branju ne bo podprla, če v njem ne bodo sredstva za 
izgradnjo mrliške vežice na Selih pri Šumberku, na katero krajani potrpežljivo čakajo že vrsto 
let. Žalostilo ga je, da v proračunu ni sredstev za mlade družine, npr. znižanje komunalnega 
prispevka pri gradnji stanovanjskih hiš. Glede športa je dejal, da se strinja, da se otrokom 
omogoči gibanje, vendar bi bilo potrebno gledati na vse športe enako in ne izpostavljati vedno 
istih panog.  
Župan mu je odgovoril, da so se v preteklosti zelo trudili, da bi zagnali projekt. Občina je 
objavila več razpisov za izbiro izvajalca, a so bili vsi neuspešni. 
 
Ga. Moder je uvodoma dejala, da za občino ne bo dobro, če proračuna ne podpro. V proračunu 
so določene stvari s katerimi se osebno ne strinja, izpostavila je, da je v predlogu proračuna 
premalo denarja namenjenega za kmetijstvo, in sicer za lokalne pridelovalce hrane, za katere 
je namenjeno 40.000 evrov. Zdi se mi, da je to kar nizek znesek,« je menila.  
Izpostavila je trend opuščanja kmetovanja v občini Trebnje, krčitev vinogradov, opuščanje 
mlečne prireje, količina odkupljenega mleka upada. Plačilo komunalnega prispevka pri gradnji 
hleva je visoko, nekatere občine mlade podpirajo tako, da jih oprostijo plačila prispevka oz. 
znižajo na mejo dopustnosti, je dejala.  
Opozorila je na pozidavo kmetijskih zemljišč, postopku aglomeloracije, razvoj zelenjadarstva, 
ki sicer zahteva velik finančni vložek, npr. namakanje.  
Izpostavila je tudi tržnico v Trebnjem, ki si zasluži boljšo komunalno opremo, da se kmetom 
omogoči lažjo prodajo izdelkov (npr. streha, voda, elektrika…).  
 
Župan je odgovoril, da je kmetijstvo potrebno zapeljati v določeno smer in to sofinancirati. V 
preteklosti je občina sofinancirala izgradnjo hlevov, ki danes samevajo, stroji, ki so 
neizkoriščeni.  
 
G. Jevnikar se je tudi strinjal, da je proračun pripravljen pozno, opozoril pa je na slabo stanje 
ceste Šentlovrenc - Martinja vas, ki bi jo bilo potrebno urediti.  
 
G. Zajc se je v razpravi dotaknil sredstev za mlade, kjer so predlagali, da se v letih 2019 in 
2020 zagotovi sredstva v višini 15.000 EUR, za reševanje prve stanovanjske problematike 
mladih družin, kot pilotni projekt (npr. oprostitev določenega deleža plačila komunalnega 
prispevka, ali kot pomoč pri adaptaciji stanovanj). Izpostavil je tudi mrliško vežico v Sela 
Šumberku, dotaknil se je analize javnega zdravja v občini Trebnje, kjer so podatki celo slabši 
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kot leta 2017, zato je bil mnenja, da je potrebno več naredi na področju športa in preventivi. 
Povprašal je o okrogli mizi o javnem zdravju, ter sredstva za tržnico (pokrita tržnica), saj teh 
sredstev v proračunu ni zasledil.  
 
Župan je podal odgovor, da je občina pridobila nekaj prostora za tržnico in se eventualno v 
prihodnosti lahko načrtuje in izvede. Glede mladih je dejal, da je občina v dveh letih sprejela 
prostorski plan, s katerim je pridobila 40 ha zazidljive zemlje in to je prispevek občine, saj bodo 
mladi lažje prišli do parcele, ker jo lahko dobijo od staršev in so tako dostopnejše.  
 
Ga. Smuk se je glede ideje za tržnico navezala na način trženja in dejala, da imajo večja mesta 
urejene tržnice, v Trebnjem pa se tržnica odvije enkrat tedensko. Vsi trebanjski ponudniki so 
tekom let registrirali dopolnilno dejavnost in jim predstavlja preživetje. Tu se ne zasluži, da 
preživijo, vendar navežejo stike, da se občani direktno obračajo na njih. Ti ponudniki pa 
ponujajo svoje artikle tudi v Kmetijski zadrugi v Trebnjem, ki je lepo založena, je povedala.  
Poudarila je, da se pred začetkom kakšnega projekta glede tržnice naredi analiza, saj je 
mnenja, da Trebnje tega ne potrebuje iz razloga, ker nobeden od teh ponudnikov nima časa, 
da bodo cel teden zagotavljali prisotnost na tržnici. To so naši kmetje, ki doma delajo in si že 
ob sobotah težko odtrgajo svoj čas, je dejala.  
 
G. Korbar je dejal, da je potrebno čim preje sprejeti proračun, zato ne vidi razloga po 
podaljševanju javne razprave o proračunu. Nekatere občine so že v lanskem letu sprejele 
proračun, čeprav je bilo rečeno, da to v volilnem letu ni sprejemljivo, prav tako je bilo pri 
obravnavi zaključnega računa, danes pa imamo široko razlago, da bi postopek podaljševali, s 
čimer se ne strinja. Predlagal je, da se že v letošnjem letu zagotovi sredstva za izgradnjo 
mrliške vežice v Sela Šumberku. Poudaril je, da so v proračunu primarne dejavnosti občine, 
kot je npr. vzdrževanje cest zelo skromna. 
 
G. Kaplan je izpostavil reko Temenico, kolesarstvo, ter župana spomnil na 900 podpisov za 
gradnjo druge osnovne šole, ki mu jih je predal lani.  
Po njegovih besedah že vrsto let opaža, da občina nima začrtanih prioritet, zato bo glasoval 
proti. 
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Sprejme se Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2019 v 1. 
obravnavi. Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2019 se posreduje 
v javno razpravo. 
 

II. Sprejme se Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2020 v 1. 
obravnavi. Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2020 se posreduje 
v javno razpravo. 
 

III. Sprejme se Predlog Sklepa o določitvi višine faktorja G za leto 2019. 
 

IV. Sprejme se Predlog Sklepa o določitvi višine faktorja G za leto 2020. 
 

V. Sprejme se Predlog Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2019. 
 

VI. Sprejme se Predlog Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2020. 

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  
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Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: 1 

 

 Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2018 

 
G. Pirc, direktor Občinske uprave je podal obrazložitev predloga Zaključnega računa 
proračuna Občine Trebnje za leto 2018.  
 
Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance je povedala, da je Odbor gradivo 
obravnaval in predlaga sprejem predlaganega sklepa, ki ga je tudi soglasno sprejel.  
 
V razpravi je ga. Povhe dejala, da je potrebno upoštevati Zakon o javnih financah, glede rokov 
za predložitev zaključnih računov.  
Župan je odgovoril, da se mu zdi sprejemljivo, da se člane občinskega sveta seznani z 
obvestilom in povezavo na objavljeno gradivo o zaključnem računu, gradivo pa se obravnava 
na naslednji seji Občinskega sveta. Na njeno reakcijo je ustrezno odreagiral s sklicem seje 
odbora in uvrstitvijo točke na dnevni red seje.  
 
G. Erjavec je apeliral na sredstva, ki jih občina dobi posredno ali neposredno iz Evropske unije. 
V lanskem letu je bila realizacija slaba, ta sredstva ne pokrijejo stroškov dela za delavca, ki se 
ukvarja z pridobivanjem teh sredstev. Pohvalil pa je planirana sredstva v proračunu in podal 
predlog, da občinska uprava nadaljuje dobro delo in sredstva povečuje.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Trebnje za leto 2018.  
   

Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
 K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Premoženjsko pravna zadeva: 
a) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu 

razpolaganja za parcelo 815/45 k.o. Trebnje 

 
Ga. Zadnik je podala kratko obrazložitev premoženjsko pravne zadeve.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a:  

I. Status javnega dobra se za parcelo št. 815/45 k.o. 1422 Trebnje ukine. Sklep o ukinitvi 
statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
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II. Občina Trebnje izvede za parcelo 815/45 k.o. 1422 Trebnje postopek razpolaganja z 
metodo neposredne pogodbe.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 

  

        Sklep sta bila sprejeta.  
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Investicijskega programa (IP) »Industrijska cona Trebnje – II. faza«  – 

novelacija  

 
Kratko obrazložitev predloga Investicijskega programa (IP) »Industrijska cona Trebnje – II. 
faza« je podal vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo g. Zakrajšek.  
Ta novelacija se od prvotnega investicijskega programa razlikuje v nekaterih ključnih 
postavkah investicije. Največje spremembe glede na prvotni investicijski program so:  
− investicijska vrednost je rahlo višja, saj so znani že realizirani stroški projektne in ostale  
dokumentacije v letu 2018 in pridobljene ponudbe za storitve izdelave projektne in ostale  
dokumentacije,  
− spremenjen je časovni načrt, in sicer bo investicija izvedena v letih 2019 in 2020,  
− spremenjena je dinamika investicije,  
− izračuni finančnih in ekonomskih kazalnikov so narejeni glede na sedaj znane podatke,  
upoštevana so 15 letno referenčno obdobje.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet potrjuje novelacijo Investicijskega programa (IP) »Industrijska cona 
Trebnje – 2. faza«.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 5. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   

- Zapisnik 1. seje Komisije za mladinska vprašanja z dne 7. 3. 2019, 
- Zapisnik 1. seje Odbora za proračun in finance z dne 16. 4. 2019.  

 
K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Zupančič je podal pobudo za ureditev ceste od Repč do Kala. Cesta je potrebna prenove 
in je predlagal, da se vsaj v naslednjem letu načrtuje sredstva za prenovo.  



7 

 

Župan je odgovoril, da trenutno ne vidi te možnosti. Zagotovila bi se sredstva za odkup zemljišč 
in eventualno načrtovanje od Repč do Gorenjega Vrha pri Dobrniču.   
 
G. Zajc je izpostavil možnost ureditve zavijanja levo na cesti od Mrzle Luže proti Veliki Loki.  
Župan je odgovoril, da se je z lastnikom zemljišča že pogovarjal o problemu, vendar ima lastnik 
na tem  zemljišču najemnika in zaenkrat ni pripravljenosti, da bi posegli na to zemljišče.  
Občina bo lastniku ponovno poslala dopis po ureditvi.  
 
Ga. Smuk je podala vprašanje glede sprejetega sklepa na 31. seji Občinskega sveta glede 
kritike obstoječe cenovne politike Dolenjskih lekarn in zahteve po ustreznih pojasnilih in 
korekcije. Zanimalo jo je zakaj se ta sklep ne spoštuje.  
Župan je podal odgovor, je občina prejela odgovor, vendar odgovor ni bil posredovan naprej. 
Na pobudo pa bo posredovan. Župan je še povedal, da imamo z lekarno kar nekaj težav, vmes 
je prišlo do delitev občin, sprejeti je potrebno nov Odlok o ustanovitvi zavoda. Pogovori so tekli 
z županom Mestne občine Novo mesto, in če sedaj ne bo uspelo sprejeti ustanovnega akta, 
tako kot mora biti, da bosta Občina Trebnje in Novo mesto izstopili iz tega sistema in ustanovili 
nov zavod.  
 
Ga. Smuk je še podala pobudo glede krajinske ureditve mesta Trebnjem. Dejala je, da ni neke 
enotnosti glede zasaditev, splošni urejenosti. Na tem področju je sprejetih kar nekaj 
dokumentov, predlagala je, da imamo eno ekipo, ki bo bdela nad krajinsko arhitekturo in 
zasaditvami oz. urejenostjo mesta. Že pri samem načrtovanju bi morali imeli strokoven pristop 
in tudi ko je narejeno, da se strokovno vzdržuje.   
 
Ga. Moder je podala pobudo glede znižanja plačila komunalnega prispevka, predvsem za 
mlade kmete, ki se odločajo za gradnjo hlevov.  
Župan je odgovoril, da bo občinska uprava predlog preučila.  
 
G. Ovnik se je navezal na vas Sela pri Šumberku in povedal, da je precej mladih v vasi ostalo, 
kar je posebnost podeželskih vasic. Na vasi bi bilo potrebno narediti otroško igrišče in mrliško 
vežico.  
 
G. Kepa je podal pobudo, da se na pokopališču v Trebnjem dodatno montira kakšno luč in 
kakšno klop za starejše.  
G. Ostanek je povprašal glede vodovoda Veliki Videm – Mali Videm.  
Župan je odgovoril, da se je zadeva ustavila pri lastništvu, Občinska uprava bo pozvala 
Komunalo Trebnje, da posredujejo podatke.  
 
G. Avguštinčič je podal pobudo za zagotovitev sredstev za odkup zemljišča za potrebe 
gasilcev, ki je last Župnije Dobrnič, v Dobrniču. Prostor bi gasilcem koristil za različne namene, 
npr. razna tekmovanja, razstava strojev, veselico. 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 17:50 uri.       
  
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
Seja je tonsko posneta.  


